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Interpelacja nr 120/2024 

Proszę o iriformację od kiedy dyrektorzy placówek miejskich miało 
zabezpieczone srodki na odsnieżanie dachów. 
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